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Abstract (en)
The interlining has a textile support including a face provided with an iron-on product. The support has a textile layer formed of knitted fabric or
woven knitted fabric. The layer secures a combination of textured yarns (1) and yarns (2) formed of spun yarn of discontinuous fibers in chain. The
support is subjected to finishing comprising a retraction treatment of the textured yarns and a mechanical treatment i.e. scraping or grinding, of spun
yarn of discontinuous fibers. The layer has bond knitting realized with the textured yarns in which the yarns are inserted as chain. An independent
claim is also included for a method for manufacturing an iron-on interlining.

Abstract (fr)
L'invention concerne un entoilage thermocollant destiné au renforcement d'une partie d'un article textile, ledit entoilage comprenant un support
textile dont au moins une face est pourvue d'un réseau de produit thermocollant, ledit support comprenant au moins une couche textile formée
d'un tricot maille ou d'un tricot maille tramée, ladite couche intégrant en chaîne une combinaison de fils texturés (1) et de fils (2) constitués d'un filé
de fibres discontinues, ledit support ayant subi un finissage comprenant au moins un traitement de rétraction des fils texturés (1) et un traitement
mécanique de type grattage ou émerisage des fils (2) constitués d'un filé de fibres discontinues, la couche textile comprenant un tricot de liage
réalisé avec les fils texturés (1) dans lequel sont insérés en chaîne les fils (2) constitués d'un filé de fibres discontinues.
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